

The Bones of Joseph

Gen 50:22-26 And Joseph dwelt in Egypt, he, and his father's house: and Joseph lived an hundred and ten years. ²³ And Joseph saw Ephraim's children of the third *generation*: the children also of Machir the son of Manasseh were brought up upon Joseph's knees. ²⁴ And Joseph said unto his brethren, I die: and God will surely visit you, and bring you out of this land unto the land which he sware to Abraham, to Isaac, and to Jacob. ²⁵ And Joseph took an oath of the children of Israel, saying, God will surely visit you, and ye shall carry up my bones from hence. ²⁶ So Joseph died, *being* an hundred and ten years old: and they embalmed him, and he was put in a coffin in Egypt.

Exo 13:17-19 And it came to pass, when Pharaoh had let the people go, that God led them not *through* the way of the land of the Philistines, although that *was* near; for God said, Lest peradventure the people repent when they see war, and they return to Egypt: ¹⁸ But God led the people about, *through* the way of the wilderness of the Red sea: and the children of Israel went up harnessed out of the land of Egypt. ¹⁹ And Moses took the bones of Joseph with him: for he had straitly sworn the children of Israel, saying, God will surely visit you; and ye shall carry up my bones away hence with you.

Josh 24:32 And the bones of Joseph, which the children of Israel brought up out of Egypt, buried they in Shechem, in a parcel of ground which Jacob bought of the sons of Hamor the father of Shechem for an hundred pieces of silver: and it became the inheritance of the children of Joseph.

Heb 11:22 By faith Joseph, when he died, made mention of the departing of the children of Israel; and gave commandment concerning his bones.

Gen 15:12-14 ¹² And when the sun was going down, a deep sleep fell upon Abram; and, lo, an horror of great darkness fell upon him. ¹³ And he said unto Abram, Know of a surety that thy seed shall be a stranger in a land *that is* not theirs, and shall serve them; and they shall afflict them four hundred years; ¹⁴ And also that nation, whom they shall serve, will I judge: and afterward shall they come out with great substance.

Кости Иосифа

Первая книга Моисеева. Бытие - Глава 50:22-26

22 И жил Иосиф в Египте сам и дом отца его; жил же Иосиф всего сто десять лет.

23 И видел Иосиф детей у Ефрема до третьего рода, также и сыновья Махира, сына Манассиина, родились на колени Иосифа.

24 И сказал Иосиф братьям своим: я умираю, но Бог посетит вас и выведет вас из земли сей в землю, о которой клялся Аврааму, Исааку и Иакову.

25 И заклея Иосиф сынов Израилевых, говоря: Бог посетит вас, и вынесите кости мои отсюда.

26 И умер Иосиф ста десяти лет. И набальзамировали его и положили в ковчег в Египте.

Вторая книга Моисеева. Исход - Глава 13:17-19

17 Когда же фараон отпустил народ, Бог не повел *его* по дороге земли Филистимской, потому что она близка; ибо сказал Бог: чтобы не раскаялся народ, увидев войну, и не возвратился в Египет.

18 И обвел Бог народ дорогою пустынною к Чермному морю. И вышли сыны Израилевы вооруженные из земли Египетской.

19 И взял Моисей с собою кости Иосифа, ибо Иосиф клятвою заклея сынов Израилевых, сказав: посетит вас Бог, и вы с собою вынесите кости мои отсюда.

Книга Иисуса Навина - Глава 24:32

32 И кости Иосифа, которые вынесли сыны Израилевы из Египта, схоронили в Сихеме, в участке поля, которое купил Иаков у сынов Еммора, отца Сихемова, за сто монет и которое досталось в удел сынам Иосифовым.

Послание к Евреям - Глава 11:22

22 Верую Иосиф, при кончине, напоминал об исходе сынов Израилевых и завещал о костях своих.

Первая книга Моисеева. Бытие - Глава 15:12-14

12 При захождении солнца крепкий сон напал на Авраама, и вот, напал на него ужас и мрак великий.

13 И сказал *Господь* Аврааму: знай, что потомки твои будут пришельцами в земле не своей, и поработят их, и будут угнетать их четыреста лет,

14 но Я произведу суд над народом, у которого они будут в порабощении; после сего они выйдут с большим имуществом,

FROM THE BABYLONIAN TALMUD WE READ IN Sukkah 52a

ZEC 12:12 And the land shall mourn, every family apart; the family of the house of David apart, and their wives apart; the family of the house of Nathan apart, and their wives apart;

What is the cause of the morning [mentioned in the last cited verse]?

-R. Dosa and the Rabbis differ on the point. One explained, The cause is the slaying of Messiah the son of Joseph,.....

Gen 37:3 Now Israel loved Joseph more than all his children, because he *was* the son of his old age: and he made him a coat of *many* colours.

Gen 37:18 And when they saw him afar off, even before he came near unto them, they conspired against him to slay him.

Gen 37:23-24a And it came to pass, when Joseph was come unto his brethren, that they stript Joseph out of his coat, *his* coat of *many* colours that *was* on him; 24 And they took him, and cast him into a pit:.....

Gen 37:28 Then there passed by Midianites merchantmen; and they drew and lifted up Joseph out of the pit, and sold Joseph to the Ishmeelites for twenty *pieces* of silver: and they brought Joseph into Egypt.

Книга Пророка Захарии - Глава 12:12

12 И будет рыдать земля, каждое племя особо: племя дома Давидова особо, и жены их особо; племя дома Нафанова особо, и жены их особо;

Первая книга Моисеева. Бытие – Глава 37:3

3 Израиль любил Иосифа более всех сыновей своих, потому что он был сын старости его, - и сделал ему разноцветную одежду.

Первая книга Моисеева. Бытие – Глава 37:18

18 И увидели они его издали, и прежде нежели он приблизился к ним, стали умышлять против него, чтобы убить его.

Первая книга Моисеева. Бытие – Глава 37:23-24

23 Когда Иосиф пришел к братьям своим, они сняли с Иосифа одежду его, одежду разноцветную, которая была на нем, 24 и взяли его и бросили его в ров; ров же тот был пуст; воды в нем не было.

Первая книга Моисеева. Бытие – Глава 37:28

28 и, когда проходили купцы Мадиямские, вытащили Иосифа из рва и продали Иосифа Измаильтянам за двадцать сребренников; а они отвели Иосифа в Египет.